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Voorwoord 
Welkom bij de vierde editie van Het Onderwijsblad! We hopen jullie hiermee 
beter op de hoogte te brengen van de recente ontwikkelingen binnen onze 
faculteit en universiteit. 

Wie zijn wij? 
Wij zijn het FO Farma 2024-2025, bestaande uit de bestuursleden van het 
praesidium en twee onderwijsmandatarissen. Daarnaast hebben we ook 
één à twee jaarverantwoordelijken (=JV) per opleidingsjaar. Onze 
contactgegevens vinden jullie via onze website.  

Een overzicht van al onze vergaderingen en hun doelen is beschikbaar op 
Toledo. 

OOV/POC 
Tijdens de OOV van 12/05/2025 zijn er geen relevante punten besproken. De 
POC van 13/05/2025 is verplaatst naar 1/07/2025. 

Stura 

Sturavergadering van 25/04/2025 
In deze vergadering zijn de volgende punten besproken: 

 Op welke manier wenst de AV dat de student toestemming kan geven 
tot delen van studentendossiers (tussen medewerkers van de KUL)? 

o Het leek de AV het beste om een digitale toepassing in het 
gedeeld begeleidingsdossier te hebben, waarbij de student zelf 
aanvinkt of hij/zij toestemming geeft voor het delen van het 
dossier met een groep medewerkers. Bij deze vorm ligt de 
verantwoordelijkheid voor het vlot verloop bij de student. Dit 
leek ons het eerlijkste, zo is de student het best geïnformeerd. 
 
 
 
 
 

https://www.farmaceutica.be/facultair-overlegorgaan-1
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 Op welke manier wenst de AV dat de disciplines van de studenten (van 
gesprekken) zichtbaar zijn voor medewerkers? 

o De eerste optie is dat de discipline standaard niet zichtbaar is, 
maar de student deze zelf aan kan zetten om zichtbaar te maken 
voor het personeel. Dit leek ons het eerlijkste. 

 Is de AV akkoord met het zichtbaar maken van de discipline voor nauw 
samenwerkende teams? 

o De AV en wij waren akkoord, dit maakt het makkelijk voor de 
teams. 
 

 Is de AV akkoord met het standaardgebruik van deze toepassing? (De 
toepassing is dat docenten de activiteit van de studenten volledig 
opvolgen op Toledo en Blackboard. Maar zij mogen hier geen gevolg 
aan geven voor de student. De AV moet beslissen of zij akkoord gaat 
met dit gebruik van monitoring.) 

o AV en wij stemden tegen, wij vinden dat een docent ons niet 
hoeft te controleren. 
 

 Is de AV akkoord met het gebruik van deze toepassing waarbij de 
docent het moet aanzetten en dit zichtbaar is voor de student? 

o Nee, we willen liever zelf controle over onze informatie. 
 

 Is de AV akkoord met het gebruik van AI-tools binnen Toledo-
cursussen? 

o De AV was akkoord. 
 

 Is de AV akkoord met het behouden van KURT als reservatiesysteem 
voor zitplaatsen? 

o We waren akkoord. Wij vonden het huidige systeem prima in 
orde. Er werden echter wel een paar nuances gegeven. 
 

 Kan de AV de prioritaire thema’s (studiekeuze, opleidingsprofiel, 
financieel en drempeldecreet) zoals voorgesteld door de STOF 
bekrachtigen?  

o AV was akkoord. 
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Sturavergadering van 9/05/2025 
In deze vergadering zijn de volgende punten besproken: 

 Is de AV voorstander van het toekennen van facultaire vrijheid voor de 
organisatie van de studentenbevraging? (Vrijheid in timing, bevraging, 
inhoud en lengte) 

o De AV en wij waren akkoord. 
 

 Is de AV voorstander van het voorzien van dubbel stemrecht voor 
studenten die een joint degree opnemen? 

o De AV is tegen het meervoudig stemrecht voor studenten die 
meerdere diplomacontracten hebben binnen een faculteit op 
niveau van de stemming voor één POC.  
(Niet van toepassing voor ons) 
 

 Is de AV voorstander van het meervoudig stemrecht voor studenten 
die meerdere diplomacontracten hebben op het niveau van de POC? 

o De AV is tegen het meervoudig stemrecht voor studenten die 
meerdere diplomacontracten hebben op niveau van de POC. 
 

 Is de AV voorstander van het meervoudig vertegenwoordigen van 
studenten voor studenten die meerdere diplomacontracten hebben 
op niveau van de POC? 

o De AV is voorstander van het meervoudig vertegenwoordigen 
van studenten voor studenten die meerdere diplomacontracten 
hebben op niveau van de POC. 
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Sturavergadering van 23/03/2025 
In deze vergadering zijn de volgende punten besproken: 

 Is de AV voorstander van het bekendmaken van de facultaire 
resultaten van de rectorverkiezingen?  

o Ja, studenten hebben het recht om te weten waar er op gestemd 
is geweest. Zo zijn we transparant. 

 Indien ja, is de AV voorstander om de bekendmaking te beperken tot 
louter verdeling van de kiespersonen? 

o De AV was niet akkoord. We willen alle data vrijgeven. 
 

 Indien ja, is de AV voorstander om kerncomités facultaire vrijheid te 
geven aangaande de bekendmaking van de facultaire resultaten? 

o De AV was niet akkoord. 
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Varia 

Rectorverkiezingen 
De rectorverkiezingen zijn inmiddels afgelopen en de nieuwe rector is 
verkozen. Binnen onze faculteit was er een mooie opkomst bij de stemming. 
Bedankt aan iedereen die heeft gestemd! 

De beleidsplannen van de nieuwe rector, Severine Vermeire, zullen 
ongetwijfeld invloed hebben op ons onderwijs. Haar programma en 
beleidsplannen vind je op deze website. 

Examenwiki 
Ook dit semester gaan we verder werken aan de examenwiki op onze site. 
Voor meer informatie neem zeker contact op met je 
jaarverantwoordelijke(n).  

Dankwoordje 
Namens ons allemaal willen we jullie bedanken dat we dit jaar Team 
Onderwijs voor jullie mochten zijn. Het was een genoegen om jullie te 
vertegenwoordigen op facultair en universitair niveau. We hopen dat jullie je 
goed vertegenwoordigd hebben gevoeld. Nogmaals, heel erg bedankt! 

Nieuw Team Onderwijs 
Volgend jaar zal Team Onderwijs bestaan uit Laura Willaert, Kobe Staes en 
Seppe Vissers. Zij zullen jullie vanaf volgend academiejaar 
vertegenwoordigen, zowel op facultair als op universitair niveau. Daarnaast 
zullen zij instaan voor de verdere uitgave van Het Onderwijsblad. 

Namens het huidige Team Onderwijs wensen we hen veel succes volgend 
jaar! 

Slot 
We hopen dat deze slot editie jullie goed heeft geïnformeerd. Heb je 
opmerkingen of suggesties? Contacteer ons gerust.  

Bedankt voor het lezen! 

Groetjes 

FO Farma 

https://severinevermeire.be/
https://www.farmaceutica.be/examenwiki
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